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Uitgave: OSF-fractie Eerste Kamer                                             
Nummer 36, maart 2008

   

  

UI T D E I NHOUD

Belastinggebied gemeenten verruimd

Mes gaat in vergunningen

Kiezersbedrog rond Westerschelde

Lex Silencio Positivo in het Fries?

Politici blokkeren trein

R E D A C T I O N E E L
De periode vlak voor en na het winterreces zijn er weer heel wat 
onderwerpen voorbijgekomen, zowel in de Eerste Kamer als vanuit 
provinciale fracties. Waaronder nogal wat zaken die over de 
portemonnee  gaan (belastingen, sparen, boetes). 
De nieuwsbrief wil hier –vanuit onafhankelijke bril gezien- beknopt 
enkele hoofdzaken van weergeven. Als u als lezer meer wilt weten
van een bepaald onderwerp, neem contact met me op.
Ik heb vaak meer achterliggende info of kan doorverwijzen naar 
bronnen van het nieuws.

Michiel van Harten, fractiemedewerker

Voor de agenda: 29 maart, ALV OSF

                  

ADRES  REDACTIE: Spoorstraat 7 ; 8012 AV  Zwolle, tel   

038_4217806; e-mail: hartenzeven@planet.nl , website: www.osf.nl

OSF-leden: Partij Nieuw Limburg (PNL), Leefbaar Zuid Holland, Brabantse 

Partij,  OPD (Onafhankelijke Partij Drenthe), FNP (Fryske Nasjonale 

Party), Noord Holland Anders, ONH/VSP (Ouderenpartij Noord 

Holland/Verenigde Seniorenparitij), Gelderland Lokaal, Leefbaar 

Overijssel,  Drents Belang,  GbF (Gemeentebelangen Friesland) , Partij 

voor het Noorden (PvhN) , Partij voor Zeeland (PvZ), DOP (Drentse 

Ouderenpartij), Actief Drenthe, Mooi Utrecht.  

Uit de Senaat
In deze rubriek vindt u een selectie uit de vele onderwerpen die de afgelopen 
tijd op de agenda van de OSF- Eerste Kamer fractie stonden.     

                                                    

OSF pleit voor invoeren Vlaktax 
Bij de behandeling van de Belastingwetgeving 2008 (31205 
en 31206)  in de Eerste Kamer, half december 2007, heeft de 
OSF onder andere gepleit voor invoering van de Vlaktax, 
voor het zwaarder belasten van zeer dure woningen en zeer 
hoge pensioenopbouw, en voor effectieve vergroening. 

Vlaktax
OSF senator Hendrik ten Hoeve: ‘Excessieve inkomens en 
bonussen zijn niet tegen te houden met het systeem van 
bescheiden progressieve belastingheffing zoals wij in onze 
Inkomensbelasting praktiseren. Daar zijn andere 
maatregelen voor nodig. De Inkomstenbelasting kan dan 
beter vorm gegeven worden als vlaktax, waaruit ook de 
volksverzekeringen betaald worden. Inclusief de AOW. Dat 
levert een op termijn beter houdbaar en mooi eenvoudig
systeem op, waarbij het verdwijnen van de aftrek 
buitengewone uitgaven een mooie opstap is naar het 
afschaffen van ook de hypotheekrenteaftrek. Gefaseerd 
natuurlijk. Voor echte kosten van echte chronisch zieken en 
gehandicapten moet een betere regeling gevonden kunnen 
worden. En de hypotheekrenteaftrek is al lang een 
anachronisme. Het afschaffen daarvan geeft waarschijnlijk 
alle ruimte voor een aantrekkelijk eenheidstarief’. 

Hendrik ten Hoeve

Dure woningen en hoge pensioenen
Ten Hoeve vindt daarbij dat de overheid wel zijn 
verantwoordelijkheid moet nemen ten opzichte van de 
allerhoogste inkomens. ‘Vanuit een oogpunt van 
rechtvaardigheid zijn wij het graag eens met het doortrekken 
van de systematiek van het eigenwoningforfait naar 
woningen met een waarde boven een miljoen euro. En ook 
uit een oogpunt van rechtvaardigheid zouden wij geen 
bezwaar hebben gehad tegen een aftopping van de fiscale 
facilitering van pensioenopbouw van werknemers. Er is een 
groot verschil met de behandeling van de pensioenopbouw 
van zelfstandigen. Aan beide kanten zou daar wat ons betreft 
wat aan gedaan moeten worden. Dit alles vormt
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Vervolg van pagina 1
trouwens, zoals de regering ook stelt, geen beleid 
tegen excessieve beloningen. Het blijft dus ook zinvol 
om over daarop gerichte maatregelen na te denken’.

                            
Effectieve vergroening
Ten Hoeve kijkt genuanceerd aan tegen 
milieubelastingen: ‘Klimaatverandering, met voorlopig 
nog volstrekt onoverzichtelijke gevolgen, leent zich er 
niet voor om aan de hand daarvan vast te stellen 
hoeveel duurder een vliegticket moet worden, en 
hoeveel goedkoper een relatief schone auto mag 
worden. Het enige concrete dat vanuit de redenering 
van internalisering van externe kosten gezegd kan 
worden is: heel veel zaken zouden op heel korte 
termijn wel heel veel duurder moeten worden om recht 
te kunnen doen aan de omvang van de externe 
kosten. Maar zo werkt onze wereld en ook ons 
belastingstelsel natuurlijk nog niet. Toch moet elke 
stap in de richting van duurder maken van notoir 
vervuilende zaken als autorijden, vliegen en gebruik 
van fossiele brandstoffen, vanuit dit gezichtspunt, als 
positief gezien worden. Nuttiger dan belasting heffen 
op het resultaat van arbeid’.

Ten Hoeve pleitte daarbij voor:
-Beperking CO2 emissierechten voor de luchtvaart 
-Niet de relatieve maar de absolute vervuiling van 
auto’s belasten via bpm, de roettax en de slurptax

Tolpoorten in plaats van kilometerheffing
De OSF wil gebruiksheffingen voor auto’s bij het 
inrijden van bijvoorbeeld stadszones (tolpoorten bij de 
grote steden): ’Dat is minder vooruitstrevend en 
natuurlijk minder eerlijk dan het idee om elke gereden 
kilometer te belasten en dan de Motorrijtuigenbelasting
af te bouwen. Maar het is wel aanzienlijk  (technisch 
en financieel) safer en op kortere termijn te realiseren
dan de kilometerheffing die de regering wil. Bij die 
keuze van de regering hebben wij de grote vrees dat 
het betere weer eens de vijand wordt van het goede. 
Voelt het ministerie van Financiën zich hier niet wat 
gegijzeld door de autolobby en het ministerie van 
Werkeer en Waterstaat?’.

In hetzelfde debat pleitte Ten Hoeve verder 
voor:
-Matiging van belasten van woningcorporaties, gezien 
onrendabele top van hun activiteiten (sociaal getinte 
uitgavenposten) 
-Herstel van de vrijstelling van vennootschapsbelasting 
voor Stadsherstellichamen. 
- Niet afbouwen van overdraagbaarheid algemene 
heffingskorting, als waardering voor huishoudelijke 
taken in een gezin. 
-Een aparte Europese belasting. 

Belasting woningbouwcorporaties
‘voorwaardelijk’
Met de invoering van winstbelasting voor 
woningbouwcorporaties stemt de Eerste Kamer alleen 
voorwaardelijk in. Dit werd vastgelegd via een motie, 
die met algemene stemmen werd aangenomen. De 
Eerste Kamer houdt zich dus het recht voor de 
winstbelasting weer te schrappen. Dat zou kunnen 
gebeuren na een toekomstig debat over de fiscale 
behandeling van de volkshuisvestelijke activiteiten van 
woningbouwcorporaties en stadsherstellichamen in de 
komende Wet op de maatschappelijke onderneming. 
Dat wetsvoorstel verwacht de senaat nog in 2008 te 
ontvangen.

Sparen voor oude dag wordt goedkoper
Er was veel  steun  voor het initiatief voorstel Depla / 
Blok voor fiscale facilitering banksparen ten 
behoeve van pensioenopbouw of aflossing 
eigenwoningschuld (30.432). Door dit wetsvoorstel 
kan er tegen lagere kosten worden gespaard voor de 
oude dag. 
Het resultaat is dat er bij een gelijke inleg van 
spaargelden een hoger resultaat gehaald kan worden. 

Hendrik ten Hoeve was vooral positief, maar stelde 
minder gelukkig te zijn dat het voorstel kan leiden tot 
meer sparen voor hypotheekdekking. ‘De indieners 
stellen weliswaar dat het voorstel er toe zal leiden dat 
er meer voor aflossing gespaard zal worden en er 
dus waarschijnlijk minder aflossingsvrije hypotheken 
zullen komen, en dat klinkt positief. Maar er kan toch 
ook nog een verschuiving optreden van de hypotheek 
met regelmatige, lineaire of andere, aflossing naar 
een hypotheek met spaarfaciliteit, waarbij pas na 30 
jaar wordt afgelost? En dat levert ook extra kosten 
die voor de fiscus ingecalculeerd moeten worden. 
Meer aflossing pas na dertig jaar betekent meer 
gebruik van de fiscale spaarfaciliteit, maar ook meer 
gebruik van de hypotheekrenteaftrek. Dat kost de 
fiscus dus geld, én het betekent meer gebruik van 
een regeling waar bijna iedereen van weet dat we er 
eigenlijk van af moeten maar waar de eerste vier jaar 
door het zittende kabinet omheen gelopen zal 
worden’. 

                      
Op veel onvrede in de Eerste Kamer stuitte het idee 
van de indieners om het voorstel deels te dekken via 
het aftoppen van de mogelijkheid voor zelfstandigen 
om een pensioen op te bouwen: een verlaging van € 
150.000 tot maximaal 115.000 euro.  
Ook Ten Hoeve wees hierbij op een ‘volstrekt 
willekeurig’ verschil tussen degenen die in loondienst -
en zij die als zelfstandige pensioen opbouwen. Via een 
motie werd het kabinet opgedragen dit te corrigeren, 
en een andere dekking te zoeken. 
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OZB- wet verruimt belastinggebied 
gemeenten.
De Eerste Kamer heeft ingestemd met  het schrappen 
van de beperkingen van de tarieven van de OZB 
(31.133). Daarmee wordt het gemeentelijk belasting-
gebied verruimd. Dit draagt bij aan het overhevelen 
van meer overheidstaken naar het locale niveau. De 
stijging wordt begrenst door een macronorm, en mag 
in 2008 gemiddeld over alle gemeenten niet meer dan 
3,75 % bedragen. Bij overschrijding kan  het volume 
van het Gemeentefonds worden verlaagd. Deze 
werkwijze wordt in 2010 geëvalueerd. 
De OSF stemde voor.

Mes gaat in vergunningen
 De Eerste kamer heeft de Verzamelwet 
vereenvoudiging vergunningen (30.959) unaniem 
aangenomen. Dit is een  voorstel dat het mogelijk 
maakt om vergunningen te vereenvoudigen en het 
aantal terug te dringen. Een doorlichting van het Rijk 
heeft aan het licht gebracht dat 40% van alle 
vergunningen kan worden afgeschaft en dat 21% van 
alle vergunningstelsels kan verdwijnen. Een 
inventarisatie van de modelverordeningen van de 
Vereniging van Nederlandse Gemeenten heeft 
uitgewezen dat er voor tweederde van deze stelsels 
mogelijkheden zijn voor bundeling, afschaffing, 
vereenvoudiging of verbetering. Dat is nu dus ook 
daadwerkelijk wettelijk mogelijk gemaakt.

Gemeenten: bestuurlijke boetes, maar niet 
bij foutparkeren
De wet bestuurlijke boete overlast in de openbare 
ruimte (30.101) is aangenomen. Deze wet maakt het 
gemeenten mogelijk om een bestuurlijke boete op te 
leggen bij bepaalde overtredingen die overlast in
openbare ruimte veroorzaken. Gemeenten kunnen zelf 
kiezen of ze dit handhavingsinstrument inzetten. In 
gemeenten waar gekozen wordt voor een bestuurlijke 
boete neemt de rol van de politie af, al blijft de politie 
bevoegd overlast in de openbare ruimte strafrechtelijk 
te handhaven. Duidelijke afspraken tussen 
gemeentebestuur en politie zijn dan ook noodzakelijk.
Het betreft hier overtredingen die bij gemeentelijke 
verordening strafbaar zijn gesteld en die niet 
voorkomen op een bij algemene maatregel van 
bestuur vast te stellen negatieve lijst. Te denken valt 
aan gedragingen als wildplassen, het verkeerd 
aanbieden van huisvuil en het aanbrengen van graffiti.

Tegelijkertijd blokkeerde de senaat  de wet 
bestuurlijke boete fout parkeren en andere lichte 
verkeersovertredingen (30.098). Daarmee zou de 
gemeente bevoegdheden krijgen om boetes te 
gebruiken als onderdeel van het eigen verkeersbeleid.
Dit wetsvoorstel was volgens minister Ter Horst nodig 
om met de opbrengst de gemeentepolitie nieuwe stijl 
te financieren: de politie zou wat kunnen worden 
ontlast.  De Eerste Kamer vond dit een ongewenste 
koppeling, en wees er op dat het Openbaar Ministerie
via de politie bevoegdheden houdt rond deze 
overtredingen. Het is daarom onlogisch als de 
gemeente die ook krijgt.  De minister moet nu elders 
op zoek naar €50 miljoen.

Kort nieuws uit de Eerste Kamer
In de periode december- februari is weer een flinke  
hoeveelheid wetsvoorstellen gepasseerd. Een selectie uit de 
agenda volgt hieronder. Tenzij anders aangegeven zijn de 
wetsvoorstellen  aangenomen,  en heeft ook de  OSF er mee 
ingestemd

Wet verhoging uitkeringshoogte arbeidsongeschiktheidswetten 
(31.106) regelt verhoging van de uitkering voor mensen die volledig 
en duurzaam arbeidsongeschikt zijn tot 75% van het laatst 
verdiende loon. Een pleidooi van onder andere de OSF, gezamenlijk 
met vijf andere partijen, voor een verhoging van uitkeringen over de 
volle breedte vond geen gehoor.

Met het initiatiefvoorstel Wet op de parlementaire enquête 
(30.415) worden de bevoegdheden van de enquêtecommissie op 
enkele punten verruimd en verduidelijkt, wordt de positie van 
personen die tot medewerking aan een parlementaire enquête 
verplicht zijn verbeterd en verduidelijkt, wordt de samenloop met 
ander, al dan niet justitieel, onderzoek verhelderd en wordt de 
regeling rond openbaarheid en toegang tot en archivering van 
documenten verbeterd en verduidelijkt. Een motie werd 
aangenomen waarin beperkingen worden aangegeven bij de 
onderwerpen van enquêtes:  alleen wetgevingsenquêtes en/of 
onderwerpen onder ministeriële verantwoordelijkheid. De OSF 
stemde tegen deze beperking, maar wel voor het wetsvoorstel.

Met de goedkeuring van het Verdrag van Prüm (30881) wordt de 
grensoverschrijdende samenwerking tussen België, Duitsland, 
Spanje, Frankrijk , Luxemburg, Oostenrijk en Nederland op een 
aantal terreinen geïntensiveerd. Dit om grensoverschrijdende 
criminaliteit, terrorisme en illegale migratie effectiever te kunnen 
bestrijden. Het gaat met name om verbetering van de informatie-
uitwisseling.

                     
Kijk ook eens op www.eerstekamer.nl (ook 
nieuwe OSF fractiepagina, doorklikken onder 

Algemeen), www.osf.nl
en de websites van de aangesloten partijen.

Via een Aanpassing van de Wet Sociale Werkvoorziening 
(WSW) (30.673) wordt beoogd arbeidsgehandicapten zoveel 
mogelijk een gewone baan bij een gewone werkgever te bezorgen.
En om ze zo weinig mogelijk op te vangen in een sociale werkplaats. 
Gemeenten krijgen de mogelijkheid om actief en volwaardig de regie 
te voeren bij de begeleiding en de re-integratie van hun Wsw-
geïndiceerden.

De vervroegde invrijheidstelling  van gedetineerden wordt 
omgevormd tot een voorwaardelijke invrijheidstelling (30.513). 
Daarmee  wordt een einde gemaakt aan de bestaande en sterk 
bekritiseerde situatie dat aan de vervroegde invrijheidstelling geen 
voorwaarden kunnen worden verbonden. En dat de eenmaal 
toegekende vervroegde invrijheidstelling niet kan worden herroepen. 
Verder wordt hiermee een bijdrage geleverd aan de vergroting van 
de maatschappelijke veiligheid. Doordat de veroordeelde onder 
toezicht van justitie staat, wordt de kans op recidive beperkt.

Wijziging Experimentenwet Kiezen op Afstand (31.142) heeft als 
doel om stemmen plaatsonafhankelijker te maken. Inmiddels hebben 
drie grootschalige experimenten met Stemmen in een willekeurig 
stemlokaal (SWS) plaatsgevonden, waarbij kiesgerechtigden konden 
stemmen met een stempas, en twee experimenten waarbij 
Nederlanders in het buitenland via internet hun stem konden 
uitbrengen (internetstemmen). Deze succesvol gebleken 
experimenten zijn gebaseerd op de Experimentenwet Kiezen op 
Afstand (28.664) die per 1 januari is vervallen. In afwachting van 
opneming in de Kieswet van een permanente regeling (30.569) is de 
Experimentenwet nu met 2 jaar verlengd.
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Het Land door-
Nieuws vanuit  de provincies

PVZ: Zeeuwse plannen Westerschelde 
zijn kiezersbedrog- Ook OSF kritisch
Kiezersbedrog en een misselijk makende vertoning, 
die de burger het laatste restje vertrouwen in politiek 
en overheid voorgoed doet verliezen'. Harde woorden 
van Statenlid Johan Robesin (PvZ) over plannen van 
GS van Zeeland om  aanleg van getijdennatuur in het 
middendeel van de Westerschelde door te laten gaan. 

Via schriftelijke vragen (in januari) wijst Robesin erop 
dat plannen voor Waterduinen (Breskens) en 
Perkpolder in feite  ontpoldering betekenen. Daarmee 
gaat GS voorbij aan de wens van de Staten om niet te 
ontpolderen. PvZ vindt dat de noodzaak voor 
drieduizend hectare natuurherstel, die nodig zou zijn 
tot 2030 eerst wetenschappelijk moet worden 
aangetoond.

Het al of niet ontpolderen van Zeeuwse 
landbouwgrond speelt al geruime tijd. Velen in 
Zeeland, waaronder PvZ,  zijn er fel op tegen. De 
plannen komen voort uit de Scheldeverdragen, 
waarmee de Tweede Kamer in december uiteindelijk 
heeft ingestemd. De Westerschelde wordt fors 
uitgediept ten behoeve van de bereikbaarheid van 
Antwerpen. Compenserende maatregel is 
natuurherstel via ontpoldering. 
Via een onafhankelijke commissie wordt nog wel 
onderzoek gedaan naar alternatieven voor gedwongen 
ontpoldering. Oorspronkelijk zou uiterlijk in 2007 
moeten zijn begonnen met ontpoldering, maar 
inmiddels stemden de Vlamingen ermee in dat 
Nederland tot 2010 de tijd neemt te bedenken hoe, 
binnen afgesproken criteria, natuurherstel bij de 
Westerschelde vorm kan krijgen.

De fractie van de OSF heeft bij de 
commissiebehandeling in de Eerste Kamer op 5 
februari  kritische vragen gesteld over nut en 
noodzaak van de ontpolderingsplannen, die nog 
steeds in beeld zijn. Wordt vervolgd.

FNP wil Lex Silencio Positivo
Er moet minder overlast door regels voor burgers en 
bedrijven komen in Friesland. De fractie van de FNP 
heeft op 4 februari aan het college van GS gevraagd 
om  actief aan het werk te gaan met Lex Silencio 
Positivo. Lex Silencio Positivo  betekent dat 
vergunningen automatisch verleend worden, als de 
overheid de aanvraag niet binnen de vastgestelde 
termijn heeft afgerond. 
De FNP wil van GS weten welke mogelijkheden er in 
Friesland zijn voor Lex Silencio Positivo. Daarbij wordt 
verwezen naar Limburg waar nieuwe provinciale 

subsidieregelingen en verordeningen sinds kort de 
'Lex-Silencio-toets’ ondergaan. Lex Silencio Positivo 
is ook opgenomen in plannen van het kabinet om de 
bureaucratie terug te dringen. Het Kabinet heeft deze 
plannen inmiddels uitgesteld en de FNP wil daar een 
oordeel van GS over. 
De provincie werkt al een aantal maanden aan 
deregulering, maar veel resultaat ziet de FNP-fractie 
nog niet. Er wordt gewerkt aan een 
Omgevingsvergunning die de bureaucratie rond 
bouwaanvragen voor overheid en bedrijven moet 
verminderen (via de Wet WABO). En dankzij de wet 
Wolfsen krijgt de overheid een boete als termijnen 
niet worden gehaald. De FNP vreest dat dit juist gaat 
leiden tot meer bureaucratie en ambtelijk overleg.

UITZENDSCHEMA TV SPOTJES     
(0nder voorbehoud)

             
9-3 ned.1 17.50 Partij voor het Noorden

10-3 ned.1 17.50 Partij voor het Noorden

20-3 ned.1 17.50 Partij voor het Noorden

26-3 ned.1 17.50 Partij voor het Noorden

3-4 ned.2 11.00 Algemene OSF spot
9-4 ned.1 17.50 Leefbaar Zuid Holland

15-4 ned.2 10.20 Leefbaar Zuid Holland

23-4 ned.1 17.50 Leefbaar Zuid Holland

25-4 ned.2 10.25 Leefbaar Zuid Holland

15-5 ned.2 17.50 Leefbaar Zuid Holland

19-5 ned.2 21.48 Brabantse Partij
27-5 ned.1 17.50 Brabantse Partij

2-6 ned.2 21.48 Brabantse Partij
RADIOSPOTJES: vanaf 3 maart om de week op 
Radio 5,  19.50 u, rooster nog niet bekend.

65-plussers gaan weer aan het werk
Een recente TV-spot vervaardigd door de 
Ouderenpartij NH/VSP gaat over de 
arbeidsvoorziening voor de 65-plussers, momenteel 
een actueel onderwerp. De spot laat zien dat vele 
ouderen nog uitstekend geschikt zijn voor de 
arbeidsmarkt, en laat zien hoe gepensioneerden weer 
aan de slag komen. In januari 2008 is het filmpje een 
aantal malen uitgezonden door TV-Noord-Holland.
Beluister en bekijk de spot van de Ouderenpartij 
NH/VSP via de website www.osf.nl of 
www.ouderenpartijnhvsp.nl
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Bescherming van kleine natuur Brabant 
uitgekleed
Zo'n 8400 hectare aan kleine Brabantse 
natuurgebieden en bossen wordt binnenkort niet meer 
beschermd tegen verzuring door intensieve 
veehouderijen in de directe omgeving. Daarmee zijn 
waarschuwingen van de Brabantse partij uitgekomen.

Maar liefst 1100 van de 2500 varkens-, kippen- en 
nertsenbedrijven krijgen meer ruimte voor 
uitbreidingen. Deze invulling wil de provincie geven 
aan de nieuwe Ammoniakwet. Die bepaalt dat alleen 
nog natuurgebieden groter dan 50 hectare beschermd 
mogen worden beschermd tegen uitstoot van 
ammoniak. De minder kwetsbare gebieden vallen af. 
Dit geldt onder meer voor het Vlijmens Ven bij 
Nieuwkuijk, de bossen rond safaripark Beekse Bergen, 
het landgoed Kasteel Heeswijk, een deel van de 
Vrachelse Heide (Oosterhout), het Brestbos (Boxmeer) 
en De Berken (Deurne). Deze operatie pakt volgens 
de Brabantse Milieufederatie (BMF) vooral slecht uit 
voor de beekdalen waar megastallen dreigen te 
verrijzen op plaatsen waar natuurontwikkeling gewenst 

is. 

De ruimte voor stallenbouw wordt geboden in de 
reconstructieplannen, die de herinrichting van het 
Brabantse buitengebied vorm geven, maar werd 
beperkt door de Ammoniakwet. Die verbood toename 
van ammoniakvervuiling binnen een straal van 250 
meter rond 69.000 hectare Brabants bos- en 
natuurgebied, dat in totaal meer dan 100.000 hectare 
omvat. De BMF probeert via reconstructiecommissies 
de milieubescherming van waardevolle 
natuurgebiedjes in stand te houden. De 
boerenorganisatie ZLTO werkt alleen mee als 
veehouderijen daar op geen enkele wijze last van 
hebben.

FNP: tasizzingen Vermilion oer 
boaiemdelgong neikomme

De FNP fractie wil dat GS actief bewaakt dat 
bodemdaling in Noordwest-Friesland binnen 
vastgestelde grenzen blijft. Gasbedrijf Vermilion heeft 
toegezegd zo’n maximum in haar winningsplan op te 
nemen. FNP Statenlid Douwe Bijlsma wil garanties dat 
dit ook nagekomen wordt. ‘Zonder maximum voor 
bodemdaling kunnen er geen goede afspraken 
gemaakt worden over de definitieve waterhuishouding 
en een schaderegeling. Want dan blijft de bodem in 
beweging’.  Bijlsma vermoedt dat het voor het Rijk (dat 
het laatste woord heeft bij delfstofwinning) moeilijker  

is geworden om nog nieuwe vergunningen af te geven 
voor gaswinning, na uitspraken van PS over 
bodemdaling door zoutwinning in het zelfde gebied. 

Tip: Blijf in beeld…..

Kondig een confronterende film aan, 
stel deze telkens uit, lek enkele details,

bepaal pas na weken commotie het script,
en.. hoop dat niemand hem wil tonen.

PVZ komt op voor grensarbeiders
PvZ wil dat Zeeland opkomt voor grensarbeiders, 
Nederlanders die in België werken. Een gunstig fiscaal 
statuut voor Franse grensarbeiders is onlangs 
verlengd tot 2010, na overeenstemming tussen België
en Frankrijk. Franse arbeiders die in het zuiden van
West-Vlaanderen werken (35.000), houden daardoor 
een dubbel voordeel. Zij betalen minder belasting in 
Frankrijk en genieten van de Belgische sociale 
zekerheid. PVZ schat in dat een soortgelijke regeling 
ook voor Nederlandse/Zeeuwse grensarbeiders 
haalbaar is, en spoort het college van GS aan om actie 
te ondernemen.
In de beantwoording geeft GS aan mee te werken aan 
het jaarlijkse actieplan grensarbeid via het Europese 
netwerk Eures. Verder is er een landelijke commissie 
grensarbeid die werkt aan oplossingen voor 
knelpunten 'voor grensarbeiders in relatie tot België en 
Duitsland'. Daarnaast zal Zeeland richting 
Binnenlandse Zaken en in de Scheldemond-raad 
aandacht vragen voor grensarbeid, dat voor GS ‘in de 
top 3 van grensknelpunten’ staat.

PvhN blokkeert trein Leer-Groningen 
Zaterdagmiddag 19 januari  werd in de buurt van het 
station Scheemda voor korte tijd de trein Leer-
Groningen geblokkeerd. Activisten van de Partij voor 
het Noorden maakten daarmee duidelijk dat een 
interregionale treinverbinding Noord-Nederland –
Oost-Friesland van groot belang is voor het ontstaan 
van een noordelijke, grensoverschrijdende Eems-
Dollard regio.

Het huidige baantraject is enkelspoors en bij Leer 
ontbreekt een directe verbinding richting Oldenburg en 
Bremen. De PvhN meent dat er tussen Groningen en 
Bremen een goede dubbelspoors- en geëlektrificeerde
treinverbinding moet komen: ‘Een geweldig project om 
te financieren uit de vrijvallende Zuiderzeelijn-gelden. 
Ook zou dit project heel goed uit het Fonds 
Economische Structuurversterking (FES) betaald 
kunnen worden, zodat Noord-Nederland de komende 
jaren nog iets gaat terugzien van de aardgasbaten die 
het Rijk nu opstrijkt’.


